
1086737

To: EEA. EE EEE eminvws.nl]; BE BE. BE BRIERE IEEE @minvws.ni); ERED. BEER.

EB) @minvws.n|
BE

ce EY. EDKEErinFrom: ACY [RED

Sent Wed 1/20/2021 7:55:28 PM

Subject: RE: Vragen OneHealth tv-programma Tegenlicht

Received: Wed 1/20/2021 7:55:28 PM

Dank voor aanzet

Tk zou gezondheidsveiligheid zeker ook noemen als thema waarop we actief zijn. Zeker omdat je in tweede deel van het

antwoord Juist op mitiatieven op dat terrein wijst.
Ik zou ook opmerken dat juist de huidige pandemie aantoont dat een brede mondiale kijk op gezondheidsbeleid voor de

toekomst belangrijk is en dat dat ook onze inzet voor de komende jaren zal zijn.

Groet,
5.1.2e

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: EEE).EIENOE NEED ERIE ivDatum: woensdag 20 jan. 2021 8:32 PM

Aan: ‘minvws nl>, FEES) ERED minvws ol>
Kopie: ) minvws.nl>, [SREY A )minvws.nl>

Onderwerp: RE: Vragen OneHealth tv-programma Tegenlicht

HIEEER enIEEE
Ik ben zo vrij geweest vraag 1 vast te beantwoorden. Kijken jullie even mee?

en ERE hebben ook al een opzet-antwoord ontvangen, en zodra dat terugkomt, deel ik dat met ons allen ©

Groet!

ven: EXE ES. BE. (ED)SEERis iVerzonden: woensdag 20 januari 2021 15:49

ar: EXE. EE) IE NEE) SEEN iv. EEE ED GEER)<EM>:REED RIED
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(EAE) <I] @minvws.nl>

, @minvws.nl>

Onderwerp: FW: Vragen OneHealth tv-programma Tegenlicht

Urgentie: Hoog

Beste collega’s,

Ik krijg via [BEEZ onderstaande vragen van VPRO-Tegenlicht.

Ik heb net met FREY besproken en het lijk ons de volgende verdeling de beste aanpak:

Vraag 1 (Global Health-plan): Antwoord 1z- BE afstemt met
"

5.1.2e

Vraag 2 (internationaal plan pandemieén): Antwoord IZ | arstemt met [SHEA

Vraag 3 (over verantwoordelijkheid BZ-VWS): Antwoord IZ — afstemt mel

Vraag 4 (beleid en investering early waming): Antwoord PG -

Laatste vraagopmerking: |ESfstemt met

In de regel geldt voor antwoorden: hoe korter en bondiger, hoe beter. Als er behoefte is aan meer details, dan komen er vanzelf

vervolgvragen.

Deadline is vrijdag middag. Mocht dat niet lukken dan kan|ERER] vragen om uitstel, maar hij moet dit eerder weten.

Laat weten aub of dit verdeling ok is of jullie andere suggesties hebben.

Bij voorbaat dank voor jullie medewerking!
Groet,

Verzonden: woensdag 20 januari 2021 10:20

Aan: CREED BEY
RE. (BREN) <BEAN @ minvws.n>

CC: EAE CINEEREICH PL) <BRPs @minvws.nl>

Onderwerp: Vragen OneHealth tv-programma Tegenlicht

Dag 512eH

Ik ben een hele tijd niet met het onderwerp AMR bezig geweest, maar ben ik bij jou aan het goede adres voor antwoorden op

vragen hierover? Zie hieronder vragen van het tv-programma Tegenlicht over OneHealth. 1k ben eigenlijk ook wel benieuwd...

Voor een productie van VPRO Tegenlicht breng ik in kaart wat Nederland het afgelopen jaar deed om toekomstige

pandemieén te bestrijden. Ik zag dat het onderwerp 'infectieziektebestrijding' onder uw verantwoordelijkheid viel.

De afgelopen jaren zijn er verschillende rapporten gepubliceerd (ook in opdracht van het ministerie, zie bijlagen) over

gezondheidsbedreigingen uit het buitenland. Daarin werd ook gewaarschuwd voor een mogelijke infectieziekte-uitbraak.

Uit de rapporten volgden een aantal beleidsadviezen met betrekking tot infectieziekten.

Ik ben benieuwd of er in 2020 hier iets beleidsmatig van is geimplementeerd.

1. Het eerste rapport kwam uit 2018 (Steenbergen), waarin er werd geadviseerd om een Global Health-plan op te

zetten. VolgensIEEE, auteur van het rapport, heeft Nederland nog steeds geen concreet Global

Health-plan opgezet. Klopt dit?

2. In het RIVM-rapport van 2019 et al) stond dat Nederland een response strategie moest

ontwikkelen voor het moment dat er daadwerkelijk een zodnose uitbraak zal komen (of andere infectieziekten).
Een mogelijkheid is Global Health (maar die lijkt niet geimplementeerd te zijn). Zijn er in 2020 wel stappen vanuit

de Nederlandse regering gezet om een internationaal gericht plan op te zetten voor toekomstige pandemieé&n?
3. In hetEXEZI rapport werd de kritiek geuit dat het ministerie van buitenlandse zaken gezondheid niet als

een internationaal thema ziet. Dat maakt het wellicht lastig om interministerieel samen te werken. Valt

gezondheid (opkomende buitenlandse infectieziekten) nog steeds alleen onder de verantwoordelijkheid van het

VWS?

4. In het RIVM-rapport van 2019 (Hamers en al) stond het volgende advies: ‘Investeer in vroegsignalering en
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surveillance van de levenscyclus van pathogenen (ziektekiem) zodat mogelijke infectie uitbraken kunnen worden

voorspeld (One Health). Volgen expert op het gebied van zodnosen, is het er afgelopen jaar
niet beleidsmatig geinvesteerd in dit vakgebied.

Verder ben ik benieuwd of het ministerie op andere viakken actie heeft ondernomen in 2020 om toekomstige

pandemieén te voorkomen.

Met vriendelijke groet,

5.1.:2e 5.1.2¢

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn & Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | 6e etage

M:

E: @minvws.nl

HO@@ mE


